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A M E G F E N Y E G E T E T T IGAZGATÓ MÉGIS FELVETTE A MUNKÁT SZENTESEN 

Pintér Etelka vállalja, 
Magyarnét keresik 
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• 4 Folytatás az 1. oldalról 
Kérdésünkre - a fenyegetés miatt tett-e 

följelentést - azt mondta: nem, és sze-

retné elfelejteni az egészet. 

A másik igazgatónőről még mindig 

nem tudni semmi biztosat. Kovács 

Kálmán tegnap délelőtt kilencre be-

szélt meg találkozót Magyar Lászlóné-
val, de a Horváth Mihály Gimnázium 

és Szakközépiskola új vezetője nem 

jelent meg az intézményében. Az alel-

nök sem tud mást, mint hogy Magyar-

né beteg, nem sikerült elérnie őt. Ez 

gond, amelyet meg kell oldani, ha 

I LÁZÁR JÁNOS: MEG LEHETNE 
E G Y E Z N I . „ Ö n szerint helyesen járt 
el a megyei ö n k o r m á n y z a t ? Ö n mit 
tett v o l n a ? " - kérdezte egyik o l v a -
sónk t e g n a p a vásárhelyi p o l g á r -
mestertől a w w w . d e l m a g y a r . h u - n 
készített o n l i n e interjú k ö z b e n . 
Lázár azt v á l a s z o l t a , n e m így d ö n -
tött v o l n a , szerinte a f e n n t a r t ó és a z 
iskolák é r d e k e i n e k is érvényesülnie 
kell. „ S z e r i n t e m h i b á k sorozatát 
követte el a megyei ö n k o r m á n y z a t . 
A vásárhelyi K l a u z á l - i s k o l a a j ó 
p é l d a . A tantestület fele az egyik 
jelöltet a k a r t a , a fele a m á s i k a t . A z 
ö n k o r m á n y z a t d ö n t ö t t , az egyikük 
igazgató lett, a másik helyettes. Ha 
a f e n n t a r t ó veszi a fáradságot , h o g y 
beszélgessen, m e g g y ő z z e a p e d a -
g ó g u s o k a t , n a g y o n jó k o m p r o -
m i s s z u m k ö t h e t ő . " 

máskor nem, a jövö heti rendkívüli 

közgyűlésen kell tárgyalni a hogyan 

továbbról - mondta Kovács. 

Mi megpróbáltuk felkeresni Magyar 

Lászlónét csongrádi otthonában. 

Többször csöngettünk, senki nem jött 

ki. Az arra járó postástól megtudtuk, 

Magyarné neki sem nyit ajtót, ha 

ajánlott levelet hoz, értesítőt dob be. 

Magyar Lászlóné édesanyjához is el-

mentünk. Szabó Mátyásné kérdé-

sünkre kéréssel válaszolt: hagyjuk bé-

kén a családot. Mondtuk, Szentesen 

két iskola tantestülete várja a leányát. 

Ö erre röviden annyit felelt: a lánya el-

utazott, „az iskola pedig már nem ér-

dekes", és becsukta az ablakot. A 

csongrádi Batsányi János Gimnázium 

igazgatója, Körösi Tibor múlt szerdán 

látta Magyar Lászlónét, amikor a ta-

nárnő érettségiztetett. 

Megkérdeztük tegnap a megyei köz-

gyűlés elnökét is, mi a véleménye az 

utóbbi napok történéseiről. Magyar 
Anna azt mondta: nem ismeri a rész-

leteket, kérdéseinkkel továbbra is for-

duljunk az oktatásügyért felelős alel-

nökhöz, Kovács Kálmánhoz. Arról 

nincs tudomása, hogy Magyar László-
né lemondott volna a gimnázium és 

szakközépiskola direktori tisztségéről. 

Ismét kijelentette: Magyarné vele 

semmilyen rokoni kapcsolatban nem 

áll. Kerestük Halmai Lászlót is: a fide-

szes választókerületi elnök indokolta 

meg a múlt héten a megyei közgyűlés 

döntését. A politikus jelezte: július 

7-éig szabadságon van. 

S b J BAKOS ANDRÁS 

Rémhír-
terjesztés indul 
Édesanyja szerint elutazott, felettese 
viszont úgy hallotta, beteg: Magyar 
Lászlónérói senki sem tud biztosat. 
Nem nyit ajtót, nem reagál a telefo-
nokra. Ezt bárki megteheti, csak egy 
ilyen közéleti esemény főszereplője 
nem. Mert most aztán tényleg min-
denki találgat: nemcsak a rémhírter-
jesztéssel vádolt szegény szentesi pe-
dagógusok, hanem a közgyűlés alel-
nöke is. Abból, hogy az alelnök sem 
tudja elérni a gimnázium új igazgató-
ját, mi azt találtuk ki, Magyarné meg-
haragudott a politikára, mert nem vé-
di öt meg. 
De vajon mit várt? Magyar Anna el-
nök ugyan tényleg látványosan távol 
tartja magát a kínos ügytől, Kovács 
Kálmán azonban kiállt mellette. Kivá-
lasztását pedig Halmai László, a fide-
szes választókerületi elnök - aki so-
kak szerint a döntés hátterében áll -
megindokolta, vállalta a konfliktuso-
kat. Tény, azután szabadságra ment, 
de hát ez a politikusnak is jár. 

Most mi lesz? Az igazgatónőnek 
mondania kellene valamit - vagy 
igazgatnia kellene. A politika tényleg 
nagy dolgokra képes, de ezt a mun-
kát nem tudja elvégezni helyette. 

Se C s o n g r á d 
m e g y e i s z á l l o d a , 

se h e l y i é t t e r e m n e m 
v e r e k e d t e b e m a g á t 
a l e g j o b b s z á z k ö z é . 

FEKETE KLÁRA 

Nem vagyunk a topon 
Nem vagyunk a topon szállodában és étteremben - ez derült ki két, rö-

vid időn belül egymás után megjelent kiadványból. Se Csongrád me-

gyei szálloda, se helyi étterem nem verekedte be magát a legjobb száz 

közé - derült ki a Népszabadság összeállításaiból. 

Két szélsőséges vélemény csúszik ki általában az emberek száján, 

ha ilyen listákat látnak. Az egyik a pesszimizmusával torzít, röviden és 

velősen azt fejti ki, itt „minden szar", Csongrád megyében még meg-

halni se érdemes, nemhogy szállodába és étterembe járni. A másik né-

zőpont az örök kisebbségi érzésből 

fakad, a főváros-vidék ellentétből és 

• • Se C s o n g r á d ellenérzésből, s feltételezi, hogy biz-

m lm m e g y e i S z á l l o d a , tos csupa pesti vagy felkapott helyen 

lévő étterem, hotel került a topra, ide 

a végekre „le se jöttek" a tesztelők. 

Mellesleg van is benne valami: a 

vendéglök több mint 60 százaléka 

budapesti, és azt is biztosra lehet 

venni, hogy nem sok szegedi étteremben „próbaettek" a kritikusok. 

Hiszen a szerkesztők maguk vallják be az előszóban, hogy „csaknem 

200" étteremben jártak. 

Ha azonban objektíven mindössze jelzésértékűnek vesszük a le-

maradást, illetve a top 100-ból való kimaradást, akkor talán meg lehet 

találni a valódi okokat is, sértődések nélkül. Mert hogy is kerülne szál-

loda a legjobbak közé, ha Csongrád megyében nincsenek festői erdősé-

gekbe vagy tavak mellé pottyantott, monarchia-korabeli bútorokkal 

berendezett kastélyszállók, termálfürdővel és wellness-szolgáltatások-

kal kiegészítve? Ha nincsenek olyan exkluzív belvárosi hotelek, ame-

lyek nemcsak öt csillaggal, de minimum valamilyen attrakcióval tár-

sulnak. S ha a minőséggel nem is, de a nagy durranásokkal tényleg a 

vastag pénztárcájú turisták adósai vagyunk. 

Étteremfronton ugyan kicsit más a helyzet, de manapság már ezen 

a területen sem elegendő a helyezéshez az, hogy valaki valahol egy-

szerűen csak egy jót egyen. A megyében sok az olyan „jó kis hely", 

ahol az ételekhez az italválasztékot, a berendezést, a kiszolgálást is 

passzítják, de úgy tűnik, egyik sem übereli a másikat. Amelyik eddig 

kilógott a sorból, az a korábbi top 100-ban még szereplő Bolero volt, be 

is zárt. Vendégei Budapestről érkeztek, a szegediek egyszer mentek el 

kipróbálni, majd visszatértek a megszokott választékhoz. 

Furcsa viszont, hogy a halászcsárdák közül egy se verekedte be 

magát a válogatásba. Vagyis nem furcsa, ha hiszünk a korábban szin-

tén top 100-as Kiskőrössy tulajdonosának, aki szerint étterme egysze-

rűen kimaradt a tesztelésből. Fentebb azt írtam, objektívek akkor va-

gyunk, ha jelzésértékűnek tekintjük a kiadványokat. Tegyük hát ezt: 

ne higgyük el minden sorukat, de fogjuk a jeleket! 

Brüsszel rabolintott 
a RoLa állami pénzelésére 
MUNKATÁRSUNKTÓL szágúton" vonaton szállítják majd a ne-

héz tehergépjárműveket és vezetőiket. 

A brüsszeli bizottság megítélése szerint 

a fuvarozás ilyen - a közútinál kevésbé 

környezetszennyező - típusának hasz-

nálatát állami támogatással kell ösztö-

nözni. Brüsszel úgy ítéli meg, hogy a 

program célja összhangban van a kö-

zösség érdekeivel, összege pedig a 

szükséges minimumra korlátozódik. 

Az Európai Bizottság szerdán bele-

egyezését adta a Szegedet az ausztriai 

Welsszel összekötő „gördülő ország-

út" állami finanszírozásához. A ma-

gyar állam társfinanszírozóként 2008 
és 2011 között 2 milliárd 980 millió fo-

rintot (11,92 millió eurót) költ erre a tá-

mogatási programra. 

A Szeged és Wels közötti „gördülő or-

MAGYAR A N N A ES TURI PÉTER LÁTVÁNYTERVET MUTATOTT BE SZENTESEN 

Karacsonyi ajándék lesz a mentőhelikopter 
•4 Folytatás az 1. oldalról 

- örülünk, hogy az összefogás sikerre 

vezetett - mondta Magyar Anna arra 

utalva, hogy a légimentő-központ mi-

előbbi megvalósulása érdekében - a 

megyei közgyűlés felhívására - 29 tele-

pülés és megyei önkormányzatok fog-

szentesi projekt kivitelezésére. A me-

gyei közgyűlés elnöke szerint ha a köz-

beszerzési eljárás gyorsan lezárul, ak-

kor még az idén beindulhat a légi men-

tés. Nagy szükség van erre, mert havon-

ta 50-70 esetben szorulnak a betegek 

mentőhelikopterrel való szállításra. 

1 Obstrukció helyett támogatás 
Szentes alpolgármestere, Szűcs Lajos megelégedéssel n y u g t á z t a , h o g y eljutottak 
idáig. H o z z á t e t t e : a bázis jó h e l y e n lesz, bár h a m a r a b b szerették v o l n a , h o g y 
f e l é p ü l j ö n . A J á s z - N a g y k u n - S z o l n o k Megyei Közgyűlés a l e l n ö k e , Kovács S á n d o r a 
régió összefogását ú g y j e l l e m e z t e : a k o r m á n y r a v a l ó n y o m á s g y a k o r l á s n a k a z t a 
m ó d j á t v á l a s z t o t t á k , h o g y obstruálás helyett a n y a g i l a g t á m o g a t t á k a b e r u h á z á s 
megvalósítását. A szentesi fideszes országgyűlési képviselő, Farkas S á n d o r egy 
évekkel ezelőtti történetet idézett fel: a szentesi k ó r h á z b ó l azért h í v t á k fel , h o g y 
segítsen egy súlyos beteg fővárosi i n t é z m é n y b e s z á l l í t á s á h o z . A képviselőnek t ö b b 
m i n t 3 órájába került , m í g m i n d e n kapcsolatát latba v e t v e sikerült egy 
m e n t ő h e l i k o p t e r t Szentesre k ü l d e t n i e . A z összefogás most felhajtó erőt jelentett 
M ó r a h a l o m alpolgármestere, Csányi László szerint. 

tak össze, s az anyagi lehetőségükhöz 

mérten negyvenmillió forintot ajánlot-

tak fel a célra. A szaktárca e kezdemé-

nyezés ismeretében „meghajolt", és hat-

vanmillió forintot utalt az OMSZ-nek a 

• F O T Ó K ) 

A Légimentö Kht. ügyvezető igazga-

tója, Túri Péter megköszönte a régiós 

összefogást, amely nélkül szerinte 

nem tartana itt az ügy. Ugyanakkor 

fontosnak nevezte a minisztérium tá-

mogatását is. A szentesi önkormány-

zat pedig a területet ajánlotta fel a be-

A L É G I M E N T Ő - B Á Z I S L Á T V Á N Y T E R V E 

ruházásra, amelyre tavaly május óta 

megvan az építési engedély. Az igaz-

gató megmutatta a majdani építmény 

látványtervét is: lesz hangár, leszálló-

és önálló tankolóhely a mentőhelikop-

ternek, továbbá több személyzeti he-

lyiség. Túri azt szeretné, ha mielőbb 

lerakhatnák a légimentő-bázis alapkö-

vét, és a régióbeliek karácsonyi aján-

dékként megkaphatnák a gépet. Ök a 

mentőszolgálattal közösen igyekeznek 

a betegek bizalmának megfelelni. 
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